

重钢澳矿项目选矿技术交流会举行

CISC Held EHMP Mineral Processing Technology Exchanging Meeting

作者：易巨淳/文 王钢/图浏览次数：150 日期：2014年2月27日 09:13

重钢报讯 2月24至26日，重钢澳大利亚伊斯坦鑫铁矿山项目选矿技术交流会在钢城大厦会议中心一会议室举行，与会人员就选矿技术方案进行了充分的交流。重钢集团副总经理，重钢矿投公司董事长、总经理郭德勇主持了技术交流会。重庆外经贸集团、重钢矿业公司、重钢矿投公司、晟隆投资公司、亚钢澳洲公司、鞍钢设计院、沃利帕森中国公司、Brass公司、中冶长天公司有关负责人及专家参加了技术交流。

Chonggangbao (CISC Newspaper) reports: EHMP Mineral Processing Technology Exchanging Meeting was held in the Conference Centre of Gangcheng Building, CISC. The attendee had thorough discussions on the proposed mineral processing plan. Mr. Guo Deyong, the Vice General Manager of CISC and Chairman and General Manager of CCMD, chaired the meeting. Directors and specialists from Chongqing Foreign Trade and Economic Cooperation (CFTEC) Co., Ltd., CISC Mining Company, Chongqing Chonggang Mineral Development (CCMD), Sinom Investment, Asia Iron Australia (AIA), Ansteel Designing Institute, WorleyParsons China, Brass Engineering International and Zhongye Changtian International Engineering attended the meeting.

郭德勇说，此次会上进行重钢澳矿项目选矿技术有关细节的讨论，目的是请专家们开诚布公地提意见建议，以此解决好选矿技术方案暴露出的问题，做好科学合理的项目选矿技术方案，确保方案严谨优化，最终确定方案推进的下一步工作，把澳矿项目工作做细做实。

Mr Guo Deyong said that the purpose of carrying out detailed discussions on the mineral processing technologies related to EHMP is to invite specialists to bring out

comments and suggestions frankly to solve issues raised on mineral processing technical proposals, to achieve scientific and rational technical solutions, and to ensure the plan is precise and optimized. Thus, works to advance the proposal could be determined and carried out carefully and solidly.

据悉，此次交流会上，与会专家重点围绕前期经反复修改完善的重钢澳矿项目选矿技术方案进行了总体介绍、技术讨论，并对方案的进一步完善提出了意见和建议。

It was said that in the meeting, the specialists focused on the general introduction and technical discussions on the EHMP mineral processing technical plan which has been revised and improved iteratively in the early stage. Comments and suggestions have also been put forward to further improve the proposal.



图为交流会会场

Photo: Technical meeting

窗体底端

您现在的位置：首页 > 资讯中心 > 重钢动态 > 亚钢澳大利亚公司客人参观时表示与重钢合作充满信心
窗体顶端

亚钢澳大利亚公司客人参观时表示与重钢合作充满信心

AIA Guests Expressed Confidence in Collaborating with CISC when Visiting CISC New Town

作者：邓泽平 文/图浏览次数：113 日期：2014年3月3日 09:29

重钢报讯 2月27日上午，亚洲钢铁澳大利亚有限公司(下称“AIA”)澳矿项目总监及技术负责人 Ben Zikmundovsky 一行到重钢新区参观交流。重钢集团副总经理、重钢矿投公司董事长、总经理郭德勇陪同 AIA 专家参观。

Chonggangbao (CISC Newspaper) reports: A delegation led by Mr. Ben Zikmundovsky, Head of Project and technical principal of Asia Iron Australia Pty Ltd (AIA), visited CISC New Town on Feb 27. The Vice General Manager of CISC and Chairman and General Manager of CCMD Mr. Guo Deyong accompanied AIA guests.

AIA 专家在重钢股份公司烧结厂球团作业区造球平台、炼铁厂 1 号高炉炉前、中厚板厂 4100mm 宽厚板生产线、生产指挥中心、能源管控中心、新区会议中心厂史馆参观时，仔细听取了相关负责人对重钢新区生产经营情况、工艺流程、重钢发展历程的介绍，AIA 专家对新重钢表示出了极大的兴趣。

AIA specialists visited the pelletizing pad of pelletizing plant, the No. 1 blast furnace of iron mill plant, the 4100mm sheet steel production line of medium thickness sheet steel plant, operation control centre, energy monitoring and control centre, and company history room in New Town Conference Centre. They listened to the introduction on production and operation of CISC New Town, process flow and the history of CISC development carefully. AIA specialists showed great interests on new CISC.

郭德勇在陪同 AIA 专家参观时，重点介绍了重钢目前的资源状况，以及澳矿项目开发、矿产资源在重钢进行生产的工艺流程。

In their visit, Mr. Guo Deyong introduced the situation of current resource holding, the development of Australia mine and the process flow of mineral resource in CISC production.

AIA 专家对重钢先进的工艺技术、整洁的厂容厂貌表示由衷赞叹，对重钢 120 年的厚重历史感到震撼，并表示与重钢合作及对企业今后的发展充满了信心。

AIA specialists highly praised CISC's advanced processing technologies and tidy plant. They were deeply moved by 120 years CISC history and expressed confidence on the collaboration with CISC and future development of AIA.



图为 AIA 专家一行在新区参观时的情景

Photo: AIA Delegation visiting CISC New Town

窗体底端